
IVICA LOVRIĆ: 

 - Samo jedan. Moram gradonačelnika izvijestiti o nečemu. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Može. 

 

 IVICA LOVRIĆ: 

 - Evo hvala lijepa gospodine predsjedniče. Gospođe i gospodo, kolegice i kolege, 

 Gospodine gradonačelniče, poznato je da ste 11. siječnja 2024. donijeli Zaključak o 

sklapanju ugovora o pružanju usluga pravnog savjetovanja vezano za pravni status ugovora o 

koncesiji za ZOV. Zanimljivo je da istog tog dana, znači vi ste donijeli Zaključak o sklapanju 

ugovora, istog tog dana to isto odvjetničko društvo je već izdalo svoje mišljenje.  

To su neki genijalci koji prije potpisanog ugovora tek kada vi potpišete zaključak izda i 

mišljenje. Mišljenje je takvo da, o njemu smo već i govorili puno.  

 Međutim, ono što ja vas želim pitati da li je to jedina narudžba istog posla znači analize 

ugovora, pravne analize ugovora o koncesiji nad ZOV-om koji je sklopio Grad Zagreb sa ovim 

odvjetničkim društvom? A radi se ponoviti ću o Odvjetničkom društvu Škurla, Durmiš i Spajić. 

Evo mislim da će vam pročelnik pojasnit, on sigurno zna, ili možda pročelnica Kaselj, vidim 

da je to išlo preko njenog ureda. 

Pa samo mi odgovorite koliko je još takovih narudžbi za isti posao Grad Zagreb naručio? 

 I usput da vas podsjetim niste mi odgovorili na moje zadnje pitanje s prošle sjednice 

Gradske skupštine. Prošlo je više od trideset dana. Prekršili ste opet zakon, Statut Grada 

Zagreba i Poslovnik o radu Gradske skupštine. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik Grada Zagreba Tomislav Tomašević. 

Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Znači …… …… jučer odgovor.  

……(Tehnički problem sa snimkom)…… 

 Dobiti ćete danas odgovor. Ali mogu vam reći da kao i obično ste gađali u prazno.  

Znači, vezano jel' tako za Nastavni zavod "Andrija Štampar" za to da nije bilo suglasnosti 

osnivača. Je, suglasnost osnivača postoji i dobiti ćete pisani odgovor i sve je apsolutno u redu. 

Znači, pravo prvokupa koje je vlastitim sredstvima Nastavni zavod "Andrija Štampar" 

napravio. Zato je i moguće da napravi to bez odluke Skupštine iako je iznos veći od milijun 

kuna. I postoji suglasnost osnivača na odluku upravnog vijeća tako da sve je čisto, nemojte 

brinut. Ali vidim vi puno brinete. 

 Dobit ćete odgovor isto tako vezano za angažiranje odvjetničkog društva vezano za 

pravno mišljenje, isto tako pisani odgovor. Tako da siguran sam da je vama u interesu jel' tako 

da se raskine taj koncesijski ugovor koji ste branili svih ovih, koliko, dvadeset godina jer 

smatrate da je sigurno jako dobar bio za Grad Zagreb i za građane Grada Zagreba budući da je 

koncesionar koliko imao, 250 milijuna eura dividende isplaćene kroz račune koje su građani 

plaćali za vodu, kroz Gradski proračun itd. Vi ste bili jel' tako protiv ako se ne varam ili 

suzdržani oko raskida tog koncesijskog ugovora tako da to sve govori o tome. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala. Dodatno pojašnjenje, izvolite, zastupnik Lovrić. 

 

 



 IVICA LOVRIĆ: 

 - Evo gradonačelniče vi po svom dobrom običaju bježite od odgovora. Ali ja ću vam 

dati odgovor. Znači, vi ste naručili jedan posao 11. siječnja ove godine. Međutim, isto tako 

platili ste 26. siječnja ove godine sa računa Grada Zagreba 32 tisuće 856 eura i 25 centi istom 

odvjetničkom društvu Škurla itd. i to odvjetničke usluge pravnog savjetovanja ugovora o 

koncesiji ZOV-a. Ali nije to sve. I Zagrebački holding u 2023. naručio je isti posao i platio 

istom tom odvjetničkom društvu 24 tisuće eura.  

Pa vam ja sada kažem ono što je meni poznato, naručili ste najmanje tri puta isti posao i platili 

ste ga iz Proračuna Grada Zagreba i s računa Zagrebačkog holdinga. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 A što se tiče zavoda ravnatelj je… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Hvala lijepo. Isteklo je vrijeme. Ja vam sada oduzimam riječ. 

 

 IVICA LOVRIĆ:  

 - …na jučerašnjoj sjednici rekao da je dobio usmenu suglasnost od vas. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Evo ga. Dobro.  

 

 IVICA LOVRIĆ: 

 - Na jučerašnjoj sjednici… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Isključen vam je mikrofon tako da vam je… 

 

 IVICA LOVRIĆ: 

 - Nemojte da se čuje istina. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Ne. Znam ja da. 

……(Žamor)…… 

 Odgovor će dati, dakle dodatno objašnjenje gradonačelnik. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Kao i obično ono samo fulavate, potpuno jednostavno ono u ništa što se kaže na Alki 

sinjskoj, u ništa, ono Ivica Lovrić u ništa. 

 Znači, usmena suglasnost ste rekli. Znači, postoji pismena suglasnost upravnom vijeću 

od osnivača kroz Akte gradonačelnika koji se objavljuju svaki dan.  

Znači, nemoguće je to retroaktivno mijenjati. I u pismenom odgovoru, znači to je dano prošle 

godine, u Aktima gradonačelnika je dana suglasnost kao osnivača upravnom vijeću da napravi 

tu kupoprodaju. Tako da nemojte brinut. Znam da puno brinete ali nemojte brinut, sve je čisto 

i sve je ok.  

 Što se tiče ovih analiza za odvjetničko društvo pa naravno da se rade prvo preliminarne 

analize da li se može ići u to. Onda ako se ide u to onda se gleda kolika je procjena da će biti 

trošak raskida koncesijskog ugovora, a onda još smo išli provjeravati što to znači za porezne 

rizike, za sve druge rizike prije nego što smo išli na Gradsku skupštinu. Svako racionalan i 

odgovoran… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 



 …će to napraviti prije nego što ide u odluku koja je vrijedna 400 milijuna eura. 


